
Interpelácia č. 19/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 

 

Garanič: 

Interpelácia sa týka výtlku na komunikácii, ktorá nie je v správe mesta, alebo nepatrí mestu, 

ale využívame ju všetci, smerom ku kasárňam za železničným priecestím je taký velikánsky 

výtlk. Viem, že to spravujú železnice, opravujú to každý druhý, tretí rok. Chcem sa opýtať, či 

mesto apeluje na nich, aby to dali dokopy čím skôr, alebo či prebehlo nejaké jednanie, lebo to 

tam je z dňa na deň, viac a viac rozbité.  

 

PhDr. Čižmár: 

Áno, v mnohých prípadoch aj na základe vašich podnetov, aj na základe našich skúmaní, to 

znamená monitorovaním v teréne sa informujú, resp. dotazujú aj konkrétne  inštitúcie, ktoré 

majú v správe jednotlivé úseky. Tak tomu je aj v prípade ulice, ktorá je za železničných 

priechodom. Čiže, budeme interpelovať správcu úseku, predpokladám, že aj vzhľadom na 

počasie, aj vzhľadom na možnosť použitia obaľovacích zmesí bude táto situácia vyriešená čo 

najskôr. Je to aj v záujme ich, keďže je to frekventovaný úsek, ktorý slúži ako dôležitá 

dopravná tepna.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


